
Gemeenteraad van Helmond Blz. 1 
Bijlage 36  
 

 

Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad

 
Onderwerp: 
 

Wijkcentrum de Geseldonk 

Datum 15 september 2014 
Partij: SDOH-Helmondse Belangen 
  
Bijlage: 36 
Ingekomen brief griffie: 16 september 2014 
Antwoord college: Beantwoordt via Raadsinformatiebrief 67 - 2014 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
De afgelopen maanden is men voortvarend aan de slag gegaan met de renovatie van de Geseldonk. Dit 
nadat op 5 november 2013 de raad had besloten om een aanvullend krediet beschikbaar te stellen van 
€ 600.000,- voor de renovatie van wijkcentrum de Geseldonk. 
Eerder had op 4 oktober 2011 de raad, middels motie van de fractie SDOH-HB-D’66, al een bedrag van  
€ 450.000,- gereserveerd voor het multifunctioneel inrichten van de Geseldonk.  
 
Dit alles met doel om de Geseldonk een volwaardig wijkcentrum te laten worden. 
 
Nu bereiken ons allerlei verontrustende signalen die aangeven dat alleen de buitenkant van de Geseldonk 
zal worden opgeknapt en dat alle werkzaamheden aan de binnenkant zijn/worden stopgezet. 
 
Vandaar de volgende vragen. 

1. Kan de wethouder ons uit leggen wat nu de huidige stand van zaken is? 
2. Wordt de Geseldonk zo opgeknapt (zoals de raad besloten heeft) dat het een volwaardig 

wijkcentrum wordt, waarbij alle verenigingen en instanties terecht kunnen? 
3. Is er sprake van een financieel probleem? Zo ja, heeft het vinden van asbest hier mee te maken? 

 
Graag zien wij uw antwoorden tegemoet, 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van SDOH-Helmondse Belangen, 
Fractievoorzitter Harrie van Dijk 
Raadslid Tiny Kuypers 
 
 


